



Date: 16 Jul 2025

الكويت في 16 يوليو 2025

To: Boursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمون

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Outcomes of Arzan Financial Group For Financing & Investment (K.P.S.C.) BoD meeting.

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة مجموعة أرزان المالية للتقويل والاستثمار (ش.م.ك.ع.) عامة.

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Market Authority and regulating Securities Activities and its amendments, we hereby attach the "Disclosure of Material Information" Form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، نرفق لكم نموذج "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية".

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Jassem Zainal
Vice Chairman & CEO

جاسم زينل
نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي





Disclosure of Material Information Form		نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Date	2025/07/16	التاريخ
Name of the Listed Company		اسم الشركة المدرجة
Arzan Financial Group for Finance and Investment (K.P.S.C)		مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار ش.م.ك. (عامة)
Material Information		المعلومة الجوهرية
The Board of Directors of Arzan Financial Group for Financing and Investment has approved transactions with related parties as follows: 1. Approval of a partnership agreement with a related party through an in-kind capital increase in Arzan AM Limited, a subsidiary established in the United Arab Emirates, by an amount of KD 24.209 million, equivalent to AED 289.642 million. The Board also approved an amendment to the company's Articles of Association to require unanimity for decision-making, which will result in the loss of control over the subsidiary. The partners' shares in the company will be as follows: a) Arzan Financial Group for Financing and Investment will contribute unlisted foreign shares valued at KD 19.043 million, equivalent to AED 227.832 million. b) The related party will contribute unlisted foreign shares valued at KD 5.166 million, equivalent to AED 61.810 million. c) After the capital increase, Arzan Financial Group will own 78.66% of Arzan AM Limited, while the related party will own 21.34%. 2. Approval to purchase a stake and participate in the capital increase of the Addax – a company in the Kingdom of Bahrain – a related party, in the amount of USD 2.610 million (equivalent to KWD 800,000).		و افق مجلس إدارة مجموعة أرزان للتمويل والاستثمار على تعاملات مع أطراف ذوي علاقة، وذلك على النحو التالي: 1- الموافقة على اتفاقية شراكه مع طرف ذو صلة وذلك من خلال زيادة رأس مال شركة أرزان إيه إم المحدودة (ARZAN AM Limited) المؤسسة في دولة الإمارات العربية المتحدة (شركة تابعة) زيادة عينية بمبلغ 24.209 مليون دينار كويتي ما يعادل 289.642 مليون درهم أمارتي، والموافقة على تعديل النظام الأساسي للشركة ليشترط الإجماع لاتخاذ القرارات، مما يؤدي إلى فقدان السيطرة على الشركة التابعة، على أن تكون حصص الشركاء بالشركة على النحو التالي: أ) تقوم شركة مجموعة أرزان للتمويل والاستثمار بتحويل أسهم غير مدرجة اجنبية تبلغ قيمتها 19.043 مليون دينار كويتي ما يعادل 227.832 مليون درهم أمارتي. ب) يقوم الطرف ذو علاقة بتحويل أسهم غير مدرجة اجنبية تبلغ قيمتها 5.166 مليون دينار كويتي ما يعادل 61.810 مليون درهم أمارتي. ج) بعد الزيادة، ستصبح نسبة ملكية مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار في شركة أرزان إيه إم المحدودة ما يعادل 78.66%، في حين سيملك الطرف ذو العلاقة نسبة 21.34%. 2- الموافقة على شراء حصة والدخول في زيادة رأس مال شركة ادكس - مملكة البحرين – طرف ذو علاقة، بمبلغ (2.610 مليون دولار أمريكي) أي ما يعادل 800 ألف دينار كويتي. 3- الموافقة على زيادة رأس مال شركة أرزان كابيتال هولدينغ المؤسسة في دولة الإمارات العربية المتحدة (شركة تابعة) على النحو التالي:



3. Approval of a capital increase for Arzan Capital Holding, a subsidiary established in the United Arab Emirates, as follows: a) An in-kind increase through the transfer of ownership of another subsidiary established in the Cayman Islands, valued at USD 12 million, equivalent to KD 3.660 million. b) Capitalization of debt amounting to USD 11 million, equivalent to KD 3.355 million. c) A cash increase of USD 3 million, equivalent to KD 915 thousand.	أ) زيادة عينية تتمثل في نقل ملكية شركة تابعة أخرى مؤسسة في جزر الكايمن بقيمة (12 مليون دولار أمريكي) ما يعادل 3.660 مليون دينار كويتي. ب) رسملة دين قدره (11 مليون دولار أمريكي) أي ما يعادل 3.355 مليون دينار كويتي. ج) زيادة نقدية بمبلغ (3 ملايين دولار أمريكي) أي ما يعادل 915 ألف دينار كويتي.
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
The financial impact resulting from the material information on the company's financial position is as follows: 1. The capital increase of Arzan AM Limited, a subsidiary established in the United Arab Emirates, will result in the following: - An increase in investments in associates and joint ventures by KD 19.04 million. - A decrease in investments at fair value through other comprehensive income by an amount of KWD 19.04 million. - A decrease in the fair value reserve by KD 11.89 million. - An increase in retained earnings by KD 11.89 million. This impact is preliminary, and the final effect will be disclosed upon completion of the transaction. 2. Financial impact of purchasing a stake and participating in the capital increase of Addax – a company in the Kingdom of Bahrain:	الأثر المالي الناتج عن المعلومات الجوهرية على المركز المالي للشركة فيما يلي: 1- زيادة رأس مال شركة أرزان إيه إم المحدودة (ARZAN AM Limited) المؤسسة في دولة الإمارات العربية المتحدة (شركة تابعة) سوف ينتج عنه الآتي: - زيادة الاستثمارات في الشركات زميلة وشركات المحاصة بمبلغ 19.04 مليون دينار كويتي. - انخفاض الاستثمارات بالقيمة العادلة من خلال الدخل الشامل الآخر بمبلغ 19.04 مليون دينار كويتي. - انخفاض احتياطي القيمة العادلة بمبلغ 11.89 مليون دينار كويتي. - زيادة الأرباح المرحلة بمبلغ 11.89 مليون دينار كويتي. إن هذا الأثر مبدئي، وسيتم الإفصاح عن الأثر النهائي بعد إتمام الصفقة. 2- الأثر المالي لشراء حصة والدخول في زيادة رأس مال شركة ادكس - مملكة البحرين: زيادة الاستثمارات بالقيمة العادلة من خلال الدخل الشامل الآخر بمبلغ (2.610 مليون دولار أمريكي) أي ما يعادل 800 ألف دينار كويتي.



An increase in investments at fair value through other comprehensive income in the amount of USD 2.610 million (equivalent to KWD 800,000). 3. There is no financial impact on the consolidated financial position resulting from the capital increase of Arzan Capital Holding, a subsidiary established in the United Arab Emirates. The financial impact of the above-mentioned transactions will be reflected in the company's financial statements for the third quarter of 2025 and in the financial statements as of 31 December 2025.	3- لا يوجد إثر مالي على المركز المالي المجموع مترتب على زيادة رأس مال شركة أرزان كابيتال هولدينغ المؤسسة في دولة الإمارات العربية المتحدة (شركة تابعة). سيظهر الأثر المالي للتعاملات المذكورة أعلاه في البيانات المالية للشركة للربع الثالث من عام 2025 والبيانات المالية كما في 31 ديسمبر 2025.
--	--

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders, practices, and similar contracts. If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other Listed Companies' which are members of the same Group, the disclosure obligation of the other Listed Companies is limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.	يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود. إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.
The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed the Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner	يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.